
 
 

  

The Vibe Tag is a universal item finder that works with the Apple Find My network or Find 
Hub network to help you locate your valuable items. 
During initial setup, you can select your preferred network. However, the finder cannot 
operate on both networks simultaneously. Once a network is selected, the other is 
automatically disabled. To switch networks, you must perform a factory reset on the 
finder. 

Before you start 
ï Before you begin, ensure Bluetooth is enabled on your Android TM or iOS device, and 
that the device has internet access via Wi-Fi or cellular service. 

ï Find the button on the front side of the Vibe Tag. 

 

Hanger hole Sound-emitting hole 

 

Indicator light Button 

 

Get started with an iOS device 
ï Place your finder next to your iOS device and press the button once to activate it. 
If activation is successful, you will hear a beep. 
ï On your iOS device, open the Find My app. Tap the Items tab, then tap Add Item. 
Select Other Supported Item. (If you’ve previously added items, tap the “+” button 
first, then choose Add Other Item.) 
ï Once the Find My app detects your finder, follow the on-screen instructions to add it 
to the Find My app. 

Get started with an Android device 
ï Place your finder near your Android device (Make sure your Android device is 
awake and unlocked) and press the button once to activate it. If activation is 
successful, you will hear a beep. 
ï Wait for a half-screen notification to appear, then follow the on-screen instructions 
on your Android device to add the finder to Find Hub app. 

Locate your finder and valuables 
ï After adding the finder to Apple’s Find My or Find Hub app, attach it to your valuables. 
You can then use the corresponding app to locate both the finder and the item 
it’s attached to. 

 

Instructions 

1 .  Enable the finder: Press the button once. A confirmation beep will sound. 

2 .  Disable the finder 
1) Quickly press the button twice. A confirmation beep will sound. 
2) Press and hold the button for five seconds. A beep will sound. 
3) Release the button. Two confirmation beeps will sound. 

3.Factory Reset 
1) Quickly press the button twice. A confirmation beep will sound. 
2) Immediately after you hear the confirmation sound, press and hold the button. 
After holding it for 5 seconds, the device will begin emitting a single beep 
sound once per second, for a total of five beep sounds. 
3) Continue holding the button and release it immediately after you hear a 
double beep sound. If the operation is successful, the device will beep four times. 

After resetting, you can link the Vibe Tag to a different Google or Apple account. 
However, if you want to link it to a new Apple account, you must also remove it 
from its previous Apple account on your iOS device. 

 

Locate your finder when it’s nearby 
1) Open the Apple Find My app or Find Hub app, then tap your Vibe Tag from the item/device list. 
2) Tap “PlaySound” to make your finder beep. 
3) Once you've located it, stop the beeping by either using the app or pressing the button once on the finder. 

Locate your finder when it’s faraway 
1) Open the Apple Find My app or Find Hub app, then tap your Vibe Tag from the item/device list. 
2) The current location of your finder will appear on the map, along with a timestamp showing when it was 
last located. 

Enabling “Notify when left Behind” (only available on Apple Find My) 
1) Open the Apple Find My app and select your Vibe Tag from the list. 
2) Under Notifications, enable the Notify When Left Behind option. 
3) You’ll receive a notification if you leave your finder behind and it goes out of the Bluetooth range of 
your iOS device. 

Enabling “Notify when Found” (only available on Apple Find My) 
1) Open the Apple Find My app and select your Vibe Tag from the list. 
2) Under Notifications, turn on the Notify When Found toggle. 
3) You’ll receive a notification with the location when your Vibe Tag is detected by another device on the 
Apple Find My network. 
Note: “Notify When Found” can only be activated when your finder is out of the Bluetooth range of 
your iOS device. 

Enabling “Mark as lost “if your Vibe Tag is lost (only available on Find Hub) 
1) Open the Find Hub app and select your Vibe Tag from the list. 
2) Tap Mark as lost and follow the on-screen instructions to fill the contact information. 
3) You will be notified if the Find Hub network locates your lost Vibe Tag. 

How to Replace the Battery 
The product can’t be recharged. When the battery low, you will receive a notification 
from the app. Please follow the steps below to replace the battery. 
1. Loosen the screw on the Vibe Tag and slide the battery cover to release the buckle. 
2. Remove the old battery and insert a new CR2032 3V coin cell battery w ith the positive side 
facing up. A prompt tone will sound once the battery is properly connected. 
3. Reattach the battery cover, ensuring the tabs align with the slots on the device, then 
securely tighten the screw. 
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Specification 
Model TAG02NC 
Bluetooth version V5.4 
Dimensions 42.2x42.2x8 mm (LxWxH) 
Weight 15g 
Battery Type CR2032 3V 240mAh 
Frequency 2400MHz-2483.5MHz 
Charging type Non-rechargeable 
Battery life Up to 24 months (Android), up to 18 months (iOS) 

iOS 14.5/ iPadOS 14.5/ macOS 12.5 or above; 
Android 9 or above 

SAFETY WARNING 
KEEP BATTERY O UT O F REACH O F CHILDREN 
a) Remove and immediately recycle or dispose of used batteries according to local 
regulations and keep away from children. 
Do NOT dispose of batteries in household trash or incinerate. 
b) Even used batteries may cause severe injury or death. 
c) Call a local poison control center for treatment information. 

 

 

 

Compatibility, Legal and Credit Line 
The Apple Find My network provides an easy, secure way to locate compatible 
personal items on a map using the Find My app on your iPhone, iPad, iPod touch, 
Mac, or the Find Items app on Apple Watch. To use the Apple Find My app to locate 
this item, the latest version of iOS, iPadOS, or macOS is recommended. The Find 
Items app on Apple Watch requires the latest version of watchOS. Apple, Apple 
Watch, Find My, iPhone, iPad, iPod touch, iPadOS, Mac, macOS, watchOS are 
trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. IOS is a 
trademark or registered trademark of Cisco in the U.S. and other countries and is 
used under license. 

Use of the Works with Apple badge means that a product has been designed to work 
specifically with the technology identified in the badge and has been certified by the 
product manufacturer to meet Apple Find My network product specifications and 
requirements. Apple is not responsible for the operation of this device or use of this 
product or its compliance with safety and regulatory standards. 

Find Hub helps you find and connect to what matters in a single, secure place. Find 
your belongings quickly and safely – even if your devices are offline. Plus, 
seamlessly and securely share your location with friends & family for peace of mind. 

Find Hub network requires location services and Bluetooth to be turned on. 
Requires cell service or internet connection. Works on Android 9+ on select 
devices [devices or phones] and in certain countries for age-eligible users. 
Android is a trademark of Google LLC. 

FCC WARNING 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference that 
may cause undesired operation. 
 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment. 
 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, 
there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which 
the receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The 
device can be used in portable exposure condition without restriction 
 

IC CAUTION 
This device complies with Innovation, Science and Economic Development Canada 
licence-exempt RSS standard(s). 
 
Operation is subject to the following two conditions: 
 
(1) This device may not cause interference, and 
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause 
undesired operation of the device.The device has been evaluated to meet general RF 
exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without 
restriction. 

 

Cet appareil est conforme aux normes RSS exemptées de licence 
d’innovation, sciences et développement économique Canada. 
L'exploitationestautorisée aux deux conditions suivantes: 
(1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et 
(2) l' utilisateur de l'appareildoit accepter tout brouillageradioélectriquesubi, 
mêmesi le brouillageest susceptible d'encompromettre le fonctionnement. 
Le matériel a été évalué pour répondre aux exigences générales d’exposition 
aux radiofréquences. Le dispositif peut être utilisé dans des conditions d ‘exposition 
portables illimitées. 

 
  

Vibe Tag 是一款通用物品尋找器，可透過 Apple「尋找」網絡或 Find Hub 網絡協助您定位

貴重物品。 
在初始設定時，您可以選擇偏好的網絡。但請注意，尋找器無法同時在兩個網絡上運作。一

旦選擇了某一網絡，另一網絡便會自動停用。若需切換網絡，您必須對尋找器執行恢復出廠

設定。 

開始前的準備 

ï 開始前，請確保您的 Android 或 iOS 裝置已啟用藍牙功能，並

且該裝置可透過 Wi-Fi 或行動網路連線至網際網路。 

ï 請找到位於 VibeTag 正面的按鈕。 

 

        掛孔  
發聲孔 

 

        指示燈 按鍵 

 

使用 iOS 裝置開始設定 

ï 將您的尋找器置於 iOS 裝置旁，並按下按鍵一次以啟動。若啟

動成功，您將會聽到一聲提示音。 

ï 在您的 iOS 裝置上，開啟「尋找」應用程式。點選「物品」標籤頁，然後點選「加

入物品」。選擇「其他支援的物品」。（若您先前已加入過其他物品，請先點選「+」
按鈕，然後選擇「加入其他物品」。） 
ï 當「尋找」應用程式偵測到您的尋找器後，請依照畫面指示將其加入應用程式。 

使用 Android 裝置開始設定 
ï 將您的尋找器置於 Android 裝置附近（請確保 Android 裝置螢幕已喚醒且已解

鎖），並按下按鍵一次以啟動。若啟動成功，您將會聽到一聲提示音。 
ï 等待半屏通知出現，然後依照 Android 裝置上的畫面指示，將尋找器加入 Find Hub 應
用程式。  

定位您的尋找器與貴重物品 
ï 將尋找器成功加入 Apple「尋找」或 Find Hub 應用程式後，請將其附著於您的貴重物品上。 
之後，您便可使用對應的應用程式來定位該尋找器及其所附著的物品。 

 

操作說明 

3 .  啟用尋找器: 按下按鍵一次。裝置將會響起一聲確認提示音。 

4 .  停用尋找器 
4) 快速按下按鍵兩次。裝置將會響起一聲確認提示音。 
5) 長按按鍵五秒。裝置將會響起一聲提示音。 
6) 放開按鍵。裝置將會響起兩聲確認提示音。 

3. 恢復出廠設定 
4) 快速按下按鍵兩次。裝置將會響起一聲確認提示音。 
5) 聽到確認音後，請立即長按按鍵。持續按住五秒後，裝置將開始每秒發出一

次單聲提示音，總共會響五次。 
6) 請繼續按住按鍵，並在聽到雙聲提示音後立即放開。若操作成功，裝置將會響

起四聲提示音。 

完成重置後，您可以將 Vibe Tag 連結至另一個 Google 或 Apple 帳戶。但請注意

，若欲將其連結至新的  Apple 帳戶，您也必須在  iOS 裝置上，將其從先前的 

Apple 帳戶中移除。 

 

當尋找器在附近時進行定位 

4) 開啟 Apple「尋找」或 Find Hub 應用程式，然後從物品/裝置清單

中點選您的 Vibe Tag。 

5) 點選「播放聲音」，使您的尋找器發出提示音。 
6) 找到後，您可以透過應用程式或按下尋找器上的按鍵一次，來停止提示音。 

當尋找器在遠處時進行定位 
3) 開啟 Apple「尋找」或 Find Hub 應用程式，然後從物品/裝置清單中點選您的 Vibe Tag。 
4) 您的尋找器當前位置將會顯示於地圖上，並附帶顯示其最後一次被定位的時間戳記。 

啟用「遺落時通知」功能（僅適用於 Apple「尋找」） 
4) 開啟 Apple「尋找」應用程式，並從清單中選取您的 Vibe Tag。 
5) 於「通知」選項下，啟用「遺落時通知」功能。 
6) 若您遺落尋找器且其離開 iOS 裝置的藍牙範圍，您將會收到通知。 

啟用「找到時通知」功能（僅適用於 Apple「尋找」） 
4) 開啟 Apple「尋找」應用程式，並從清單中選取您的 Vibe Tag。 
5) 於「通知」選項下，開啟「找到時通知」開關。 
6) 當您的 Vibe Tag 被 Apple「尋找」網絡中的其他裝置偵測到時，您將會收到附帶位

置資訊的通知。 
注意：「找到時通知」功能僅在您的尋找器離開 iOS 裝置的藍牙範圍時方可啟
動。 

若 Vibe Tag 遺失，啟用「標記為遺失」功能（僅適用於 Find Hub） 
4) 開啟 Find Hub 應用程式，並從清單中選取您的 Vibe Tag。 
5) 點選「標記為遺失」，並依照畫面指示填寫聯絡資訊。 
6) 若 Find Hub 網絡定位到您遺失的 Vibe Tag，您將會收到通知。 

電池更換方式 
本產品無法充電。當電池電量過低時，您將會收到應用程式的通知。請依照以下步驟

更換電池。  
4. 鬆開 Vibe Tag 上的螺絲，並滑開電池蓋以釋放卡扣。 

5. 取出舊電池，並裝入新的 CR2032 3V 鈕扣電池（請確保電池正面朝上）。電池正確裝入後，裝

置將響起一聲提示音。 
6. 重新裝回電池蓋，確保蓋上的卡榫與裝置上的卡槽對齊，然後穩固地鎖緊螺絲。 
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使用者手冊 
商品: Vibe Tag 
智能追蹤器 

 

  

 

 
 

 

規格 

型號 TAG02NC 
藍牙版本 V5.4 
尺寸 42.2x42.2x8 mm (LxWxH) 
重量 15g 
電池類型 CR2032 3V 240mAh 
工作頻率 2400MHz-2483.5MHz 
充電類型 不可充電 
電池續航力             最長約 24 個月 (Android) / 

最長約 18 個月 (iOS) 
相容作業系統 iOS 14.5 / iPadOS 14.5 / macOS 

12.5 或以上版本；Android 9 或以上

版本 

安全警告 

請將電池置於兒童無法觸及之處。 
d) 請依照當地法規立即回收或處理廢棄電池，並遠離兒童。 請勿將電池丟棄於一般家

庭垃圾中或進行焚燒。 
e) 即使是用過的電池，仍可能造成嚴重傷害或死亡。 
f) 如需就醫資訊，請聯繫當地毒物控制中心。 

 

 

 

相容性、法律與授權聲明 
Apple「尋找」網絡提供一種簡易、安全的方式，讓您能透過 iPhone、iPad
、iPod touch、Mac 上的「尋找」App，或 Apple Watch 上的「尋找物品」

App，在地圖上定位相容的個人物品。若要使用 Apple「尋找」App 來定位

本產品，建議裝置已安裝最新版本的 iOS、iPadOS 或 macOS。Apple 
Watch 上的「尋找物品」App 則需要最新版本的 watchOS。Apple、Apple 
Watch、Find My、iPhone、iPad、iPod touch、iPadOS、Mac、macOS、
watchOS 均為 Apple Inc. 在美國及其他國家註冊的商標。iOS 為 Cisco 在
美國及其他國家的商標或註冊商標，並經授權使用。 

使用「Works with Apple」標誌，代表該產品專為與該標誌所標識的技術協同

運作而設計，且已通過產品製造商認證，符合 Apple「尋找」網絡的產品規格

與要求。Apple 對本裝置的運作、本產品的使用或其是否符合安全與法規標準

，不承擔任何責任。 

Find Hub 協助您在一個單一、安全的場所，尋找並連結重要事物。即使您的

裝置處於離線狀態，也能快速且安全地找到您的物品。此外，您還能與親友無

縫、安全地分享您的位置，獲得安心。 

Find Hub 網絡需要啟用定位服務與藍牙功能，並需要行動網路或網際網路

連線。適用於特定機型且搭載 Android 9 以上版本之裝置，並於特定國家/
地區供符合年齡資格之使用者使用。Android 為 Google LLC 的商標。 

FCC 警告聲明 
本設備符合聯邦通訊委員會 (FCC) 規則第 15 部分之規定。操作須符合以下兩

項條件： 
(1) 此設備不得造成有害干擾，且  

(2) 此設備必須接受任何接收到的干擾，包括可能導致非預期操作之

干擾。 

 

未經負責符合性之一方明確核准的任何更改或修改，可能會導致使用者喪失

操作本設備的權利。 

 
注意：此設備經測試，符合 FCC 規則第 15 部分對於 B 級數位設備的限制

規定。該等限制係為住宅安裝環境中提供合理防護，以防有害干擾而設計

。本設備會產生、使用並可能輻射射頻能量，若未依說明進行安裝與使用

，可能會對無線電通訊造成有害干擾。然而，並不保證在特定安裝中不會

發生干擾。若此設備確實對無線電或電視接收造成有害干擾（可透過開關

設備電源來判斷），建議使用者嘗試以下一項或多項措施來消除干擾： 

 
-- 調整或重新擺放接收天線的方向與位置。  

-- 增加本設備與接收器之間的距離。  

-- 將本設備連接至與接收器所用電路不同的插座上。  

-- 請洽詢經銷商或經驗豐富的無線電/電視技術人員以尋求協助。 
 
本設備經評估符合一般射頻暴露要求。本設備可在可攜式暴露條件下使用，不

受限制。 

加拿大工業部 (IC) 注意事項 
本設備符合加拿大創新、科學及經濟發展部 (Innovation, Science and 
Economic Development Canada) 免執照 RSS 標準之規定。 

 
操作須符合以下兩項條件： 
 
(1) 此設備不得造成干擾，且  

(2) 此設備必須接受任何干擾，包括可能導致設備非預期操作之干

擾。本設備經評估符合一般射頻暴露要求。本設備可在可攜式暴露

條件下使用，不受限制。 

 

Cet appareil est conforme aux normes RSS exemptées de licence 
d’innovation, sciences et développement économique Canada. 
L'exploitationestautorisée aux deux conditions suivantes: 
(3) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et 
(4) l' utilisateur de l'appareildoit accepter tout 
brouillageradioélectriquesubi, mêmesi le brouillageest susceptible 
d'encompromettre le fonctionnement. 
Le matériel a été évalué pour répondre aux exigences générales d’exposition 
aux radiofréquences. Le dispositif peut être utilisé dans des conditions d 
‘exposition portables illimitées. 

 

 WARNING 
IN G E S T IO N  H A Z A R D : T h is  p roduc t con ta ins  a  bu tton  ce ll o r co in  ba tte ry . 

D E A T H  o r se rious  in ju ry  can  occu r if inges ted . 

A  sw a llo w e d  b u tto n  ce ll o r co in  b a tte ry  ca n  ca u se  in te rn a l ch e m ica l b u rn s  
in  as  little  as  2  hou rs . 
K E E P  n e w  a n d  u se d  b a tte rie s  O U T  O F  R E A C H  o f C H IL D R E N . 
S e e k  im m e d ia te  m e d ica l a tte n tio n  if a  b a tte ry  is  su sp e c te d  to  b e  
sw a llow ed  o r in se rted  ins ide  any  pa rt o f the  body . 

 

 

 警告聲明 
誤食危險：本產品內含鈕扣電池。  

若誤食，可能導致死亡或嚴重傷害。  

 
吞入的鈕扣電池可能在短短  2  小時內引起體內化學性灼傷。  請將

新電池與廢棄電池置於兒童無法觸及之處。  若懷疑電池被誤食或

插入身體任何部位，請立即就醫。  

 

 


